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Skolebestyrelsesmøde i Isenvad 
Torsdag den 8/12 kl. 18.30 – 21.30 

 

Torsdag 8/12 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Lise-Lotte 

Torsdag 5/1 NO Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Elsebeth 

Onsdag 1/2 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Allan 

Lørdag 25/2 NO Bestyrelsesdag kl. 9-15 

Torsdag 20/4 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Stella 

Tirsdag 9/5 NO Skolebestyrelsesmøde – Medplanlægger Lene 

Onsdag 7/6 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Søren 

 
Afbud: Elsebeth, Stella 

Pkt: Tid: Indhold: Bilag: 

 18.30 Spisning  

1. 19.10 
- 
19.40 

Siden sidst (almen og special) 
- SFO og børnehave 
Isenvad: 
Ny studerende og nyansat pædagog er startet. 
Praktikant fra 8. kl. kommer hver onsdag. 
Den årlige julevandring bliver afviklet d. 14. dec. Det er juleevangeliet 
live. 
SFO´en skal på juleindkøbstur til Herningcenteret. 
Der laves julegaver på livet løs. 
Ingen børn er tilmeldt pasning mellem jul og nytår. 
 
Nordre: 
Ny studerende er netop startet.  
Pædagoguddannelsen er presset, da mange hold er små.  
SFOen har sagt ja tak til også at tage imod merit-studerende. 
Der er overvejelser omkring, hvor vidt SFOen skal forsætte med at have 
studerende. Pengene kan i stedet bruges til ansættelse af 
pædagogmedhjælpere. 
Det er ærgerligt, at det efterhånden kan være svært at få et job som 
pædagogmedhjælper. 
 
Klubben og miniklubben har optjent stjerner til en tur i Baboon City 
 
- Skole  
Isenvad 
Der er gang i juletraditioner med julemandsbesøg og Luciaoptog. Den 
sidste skoledag er der julegudstjeneste. 
Der er fælles morgensang hver dag i december. 
Retningslinjen for rullende skolestart er revideret. 
 
Nordre 
Brandeftersyn betyder bl.a. mælkekøleskabet, skal flyttes. Det bliver nok 
i festsalen. 
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Der kommer et nyt mødelokale ved indgang A. Det er et tidligere depot, 
som er bygget om. 
Der har været fælles TRIO dag i Ejstrupholm. Her blev der arbejdet med 
medarbejdertrivselsundersøgelsen. 
TUS-runden er ved at være færdig. Fokus i året har været, hvordan 
læse-stave-teknologer (CD-ord, into-words, nota etc.) bliver brugt i 
undervisningen. 
MUS starter efter jul. 
Kort orientering om bus til Isenvad, hvor der har været indsat en bus, 
der var for lille. Der skulle fremover komme en bus, hvor alle Isenvad 
eleverne kan være. 
 
- SGU og specialområdet 
Der har været afviklet info-møde for kommende 7. i og SGU.  
 
- Forældregruppen  
Intet 

2. 19.40 
– 
19.50 

Nyt fra elevråd  
I dag blev der solgt æbleskiver. Der var bestilt 1000 æbleskiver. De 800 
blev solgt. Der var et pænt overskud. 

 

3. 19.50 
– 
20.15 

Opsamling på møde 23/11 
- Mødet for formandskaberne 
Skolechef, Thomas Garsdal, faciliterede mødet.  
Mødet blev brugt til at drøfte, hvad disse møder kan bruges til fremover? 
Thomas vil gerne facilitere møderne det første år. Derefter skal 
formændene selv stå for møderne. De vil komme til at ligge i et rul på 
skolerne. Det er vigtigt med den stemme, som formandskaberne kan 
bidrage med. 
 
- Fællesmødet med BKF-udvalget 
Der var generelt god opbakning til den BU-politik, vi har nu. 
Der var en fin debat på aftenen. 
Det var lidt uklart, hvad formålet var med mødet. 

 

4. 20.15 
– 
20.30 

Evaluering af skolefoto på begge matrikler 
Nordre Skole: Der var lang ventetid på levering af fotopakker i år. Det 
plejer der ikke at være. 
Isenvad: Fine billeder, men træls at man får så meget spam, når man 
opretter sig som forælder i bestillingssystemet. 
Billedpakkerne er dyre. Kan vi finde et billigere firma? 

 

5.  Deling af IS og NO   

6. 20.30 
– 

21.15 

IS:  
6.a Tilsyn i børnehuset 
Der har været tilsyn i Børnehuset Isenvad. Efterfølgende er der 
udarbejdet en tilsynsrapport, som blev præsenteret ved tilsynsmøde 
med dagtilbudschef Merete Villsen. 
Børnehuset er nedslidt og trænger til renovering. Det gælder også på 
legepladsen. Institutionen er på listen over ønsker til en ny institution, 
men der er ikke nogen konkret tidshorisont. 
Konklusionen på tilsynet er, at Børnehuset Isenvad har et læringsmiljø 

 
 
 

x 
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af høj kvalitet. 
 
6.b Drøfte og vedtage princip for kommunikation 

Princippet har været drøftet i bestyrelsen, personalegruppen og MED 
udvalget. Det kan nu vedtages. 
Der skal evt. tilføjes et afsnit omkring personfølsomme oplysninger og 
sikker mail. 

 

6. 20.30 
– 

21.15 

NO:  
6.a Godkendelse af vedlagte trafikpolitik 
 - Debat. Politikken er godkendt efter få rettelser. Der bliver en 
forsøgsperiode frem til sommerferien ift. obligatorisk brug af refleksvest - 
cykelhjelm, når elever er på cykel i skoleregi. 
 

6.b Opsamling på debat fra sidst om anvendelse af overskud fra  
skolefest 
Fra sidst: Overskuddet fra skolefesten går pt. til lejrskolen på 8. årgang. 
Bestyrelsesmedlemmer, der var til stede på mødet, lægger op til, at 
overskuddet fortsat går til lejrskolen. 
Bestyrelsen var ikke beslutningsdygtig pga. mandefald. Derfor er 
beslutningen udskudt til næste møde. 
 
Bestyrelsen beslutter at overskuddet fra skolefesten går til lejrskolen i 8. 
klasse. 

 
x 

7. 21.15 
– 
21.25 

Personalesager 
Tre vakante stilling på Isenvad skole. Samtaler på de to inden jul og den 
sidste samtale bliver efter jul. Stillingsopslag tilrettet på mødet. 
To vakante stillinger på Nordre. begge er slået op. Samtaler bliver d. 26. 
januar. Hvem kan deltage fra bestyrelsen? 

 
 

8.  Opslag til AULA 
Fælles 
Der jules på livet løs og holdes liv i traditioner. 
Der har været fælles TRIO dag i Ejstrupholm. Her blev der arbejdet med 
medarbejdertrivselsundersøgelsen. 
Skolebestyrelsen og ledelsen har været til tema-aften med Børn-, kultur- 
og fritidsudvalget. Formålet var drøftelse af BU-politikken.  
https://ikast-brande.dk/politik/politikker-strategier-og-
visioner/politikker/boerne-og-ungepolitik 
 
Nordre 
Bestyrelsen har besluttet at overskuddet fra skolefesten går til lejrskolen 
i 8. klasse. 
Fremover skal eleverne bruge både cykelhjelm og refleksvest, når de 
cykler i skoleregi. 
Isenvad 
Konklusionen efter tilsyn i Børnehuset Isenvad er, at Børnehuset har et 
læringsmiljø af høj kvalitet. 
 
Princip for kommunikation er vedtaget 
 

 

https://ikast-brande.dk/politik/politikker-strategier-og-visioner/politikker/boerne-og-ungepolitik
https://ikast-brande.dk/politik/politikker-strategier-og-visioner/politikker/boerne-og-ungepolitik
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 21.25 
- 
21.30 

Evt.  

Punkter til kommende møder: 
Opfølgning på brug af cykelveste (juni eller august 2023) 
 
 


